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Are loc şedinţa ordinară a Consiliului Local Vitomireşti, convocată prin
dispoziţia primarului cu nr. 194/21.12.2012, la care participă un număr de 11
consilieri, viceprimar, secretar şi alţi invitaţi.

A fost pus la dispoziţia consilierilor locali procesul-verbal, încheiat la
şedinţa anterioară, pentru ca după supunerea la vot să fie aprobat şi semnat de
către preşedintele de şedinţă şi de secretarul localităţii.

Domnul consilier Marcu Marin dă cuvântul domnului primar pentru a
prezenta proiectul ordinei de zi.

1. Proiect de hotărâre cu privire la – Aprobarea Planului de ocupare al
funcţiilor publice pe anul 2013.
Iniţiator – primarul, viceprimarul localităţii Adam Popescu.
Raportul compartimentului de resort, prezentat de secretarul localităţii
Cristina Chiţan.
Avizul celor trei comisii de specialitate din cadrul Consiliului Local
Vitomireşti.

2. Proiect de hotărâre cu privire la – Rectificare buget.
Iniţiator – primarul, viceprimarul localităţii Adam Popescu.
Raportul compartimentului de resort, prezentat de consilier Aneta
Boştinaru.
Avizul celor trei comisii de specialitate din cadrul Consiliului Local
Vitomireşti.

3. Proiect de hotărâre cu privire la – Aprobarea Programului de
salubrizare al comunei Vitomireşti, judeţul Olt pentru anul 2013.
Iniţiator – primarul, viceprimarul localităţii Adam Popescu.
Raportul compartimentului de resort, prezentat de viceprimar Adam
Popescu.
Avizul celor trei comisii de specialitate din cadrul Consiliului Local
Vitomireşti.

4. Proiect de hotărâre cu privire la – Completarea şi modificarea
inventarului bunurilor care aparţin domeniului public al comunei
Vitomireşti, judeţul Olt.
Iniţiator – primarul, viceprimarul localităţii Adam Popescu.
Raportul compartimentului de resort, prezentat de referent achiziţii
publice Priboianu Constatin.
Avizul celor trei comisii de specialitate din cadrul Consiliului Local
Vitomireşti.



5. Proiect de hotărâre cu privire la – Majorarea impozitelor şi taxelor
locale pentru anul 2013.
Iniţiator – primarul, viceprimarul localităţii Adam Popescu.
Raportul compartimentului de resort, prezentat de referent Cojocaru
Gheorghiţa.
Avizul celor trei comisii de specialitate din cadrul Consiliului Local
Vitomireşti.

6. Întrebări, interpelări, propuneri.
Se supune la vot proiectul ordinei de zi, fiind aprobat cu 11 voturi

,,pentru’’.
Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Marcu Marin, preia lucrările

şedinţei ordinare, dând cuvântul primarului localităţii pentru a prezenta primul
punct scris pe ordinea de zi .

Punctul 1 pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre cu privire la –
Aprobarea Planului de ocupare al funcţiilor publice pe anul 2013.

Primarul localităţii prezintă Proiectul de Hotărâre.
Domnul preşedinte de şedinţă, în speţă domnul consilier Marcu Marin,

menţionează că se va face prezentarea avizelor comisiilor de specialitate.
Comisia nr. 1 – formată din domnii consilieri Antonescu Daniel –

preşedinte, Marcu Marin – secretar, Pîrcălăbelu Gheorghe, Popescu Adam, Petre
Constantin – membri, luând în discuţie la data de 26.12.2012 Proiectul de
Hotărâre, cu privire la Aprobarea Planului de ocupare al funcţiilor publice pe
anul 2013, consideră că  s-a întocmit cu respectarea legilor în vigoare, îl
avizează şi solicită Consiliului Local să adopte hotărârea cu privire la
Aprobarea Planului de ocupare al funcţiilor publice pe anul 2013.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 2 – formată din domnii consilieri Tomescu Gheorghe –

preşedinte, Boştină Doru-Constantin – secretar, Ene Gheorghe – membru, luând
în discuţie la data de 26.12.2012 Proiectul de Hotărâre, cu privire Aprobarea
Planului de ocupare al funcţiilor publice pe anul 2013 consideră că s-a
întocmit cu respectarea legilor în vigoare, îl avizează şi solicită Consiliului
Local să adopte hotărârea cu privire la Aprobarea Planului de ocupare al
funcţiilor publice pe anul 2013.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 3 – formată din domnii consilieri Cojocaru Ştefan –

preşedinte, Urluescu Ştefan – secretar, Drăguşin Ştefan – membru – de acord cu
Proiectul de Hotărâre, îl susţine şi avizează favorabil.

Discuţii – nu sunt.
Se supune la vot Proiectul de Hotărâre şi se votează cu 11 voturi

,,pentru’’.
Punctul 2 pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre cu privire la –

Rectificare buget.
Primarul localităţii prezintă Proiectul de Hotărâre.
Domnul preşedinte de şedinţă, în speţă domnul consilier Marcu Marin,

menţionează ca se va face prezentarea avizelor comisiilor de specialitate.



Comisia nr. 1 – formată din domnii consilieri Antonescu Daniel –
preşedinte, Marcu Marin – secretar, Pîrcălăbelu Gheorghe, Popescu Adam, Petre
Constantin – membri, luând în discuţie la data de 26.12.2012 Proiectul de
Hotărâre, cu privire la Rectificare buget, consideră că  s-a întocmit cu
respectarea legilor în vigoare, îl avizează şi solicită Consiliului Local să adopte
hotărârea cu privire la Rectificare buget.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 2 – formată din domnii consilieri Tomescu Gheorghe –

preşedinte, Boştină Doru-Constantin – secretar, Ene Gheorghe – membru, luând
în discuţie la data de 26.12.2012 Proiectul de Hotărâre, cu privire la Rectificare
buget, consideră că s-a întocmit cu respectarea legilor în vigoare, îl avizează şi
solicită Consiliului Local să adopte hotărârea cu privire la Rectificare buget.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 3 – formată din domnii consilieri Cojocaru Ştefan –

preşedinte, Urluescu Ştefan – secretar, Drăguşin Ştefan – membru – de acord cu
Proiectul de Hotărâre, îl susţine şi avizează favorabil.

Discuţii – nu sunt.
Se supune la vot Proiectul de Hotărâre, fiind aprobat cu 11 voturi

,,pentru’’.
Punctul 3 pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre cu privire la –

Aprobarea Programului de salubrizare al comunei Vitomireşti, judeţul Olt
pentru anul 2013.

Primarul localităţii prezintă Proiectul de Hotărâre.
Domnul preşedinte de şedinţă, în speţă domnul consilier Marcu Marin,

menţionează că se va face prezentarea avizelor comisiilor de specialitate.
Comisia nr. 1 – formată din domnii consilieri Antonescu Daniel –

preşedinte, Marcu Marin – secretar, Pîrcălăbelu Gheorghe, Popescu Adam, Petre
Constantin – membri, luând în discuţie la data de 26.12.2012 Proiectul de
Hotărâre, cu privire la Aprobarea Programului de salubrizare al comunei
Vitomireşti, judeţul Olt pentru anul 2013, consideră că  s-a întocmit cu
respectarea legilor în vigoare, îl avizează şi solicită Consiliului Local să adopte
hotărârea cu privire la Aprobarea Programului de salubrizare al comunei
Vitomireşti, judeţul Olt pentru anul 2013.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 2 – formată din domnii consilieri Tomescu Gheorghe –

preşedinte, Boştină Doru-Constantin – secretar, Ene Gheorghe – membru, luând
în discuţie la data de 26.12.2012 Proiectul de Hotărâre, cu privire la Aprobarea
Programului de salubrizare al comunei Vitomireşti, judeţul Olt pentru anul
2013, consideră că s-a întocmit cu respectarea legilor în vigoare, îl avizează şi
solicită Consiliului Local să adopte hotărârea cu privire la Aprobarea
Programului de salubrizare al comunei Vitomireşti, judeţul Olt pentru anul
2013.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 3 – formată din domnii consilieri Cojocaru Ştefan –

preşedinte, Urluescu Ştefan – secretar, Drăguşin Ştefan – membru – de acord cu
Proiectul de Hotărâre, îl susţine şi avizează favorabil.



Discuţii – nu sunt.
Se supune la vot Proiectul de Hotărâre, fiind aprobat cu 11 voturi

,,pentru’’.
Punctul 4 pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre cu privire la –

Completarea şi modificarea inventarului bunurilor care aparţin domeniului
public al comunei Vitomireşti, judeţul Olt.

Primarul localităţii prezintă Proiectul de Hotărâre.
Domnul Priboianu Constantin prezintă raportul de specialitate
Domnul preşedinte de şedinţă, în speţă domnul consilier Marcu Marin,

menţionează ca se va face prezentarea avizelor comisiilor de specialitate.
Comisia nr. 1 – formată din domnii consilieri Antonescu Daniel –

preşedinte, Marcu Marin – secretar, Pîrcălăbelu Gheorghe, Popescu Adam, Petre
Constantin – membri, luând în discuţie la data de 26.12.2012 Proiectul de
Hotărâre, cu privire la Completarea şi modificarea inventarului bunurilor care
aparţin domeniului public al comunei Vitomireşti, judeţul Olt, consideră că  s-
a întocmit cu respectarea legilor în vigoare, îl avizează şi solicită Consiliului
Local să adopte hotărârea cu privire la Completarea şi modificarea inventarului
bunurilor care aparţin domeniului public al comunei Vitomireşti, judeţul Olt.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 2 – formată din domnii consilieri Tomescu Gheorghe –

preşedinte, Boştină Doru-Constantin – secretar, Ene Gheorghe – membru, luând
în discuţie la data de 26.12.2012  Proiectul de Hotărâre, cu privire la
Completarea şi modificarea inventarului bunurilor care aparţin domeniului
public al comunei Vitomireşti, judeţul Olt, consideră că s-a întocmit cu
respectarea legilor în vigoare, îl avizează şi solicită Consiliului Local să adopte
hotărârea cu privire la Completarea şi modificarea inventarului bunurilor care
aparţin domeniului public al comunei Vitomireşti, judeţul Olt.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 3 – formată din domnii consilieri Cojocaru Ştefan –

preşedinte, Urluescu Ştefan – secretar, Drăguşin Ştefan – membru – de acord cu
Proiectul de Hotărâre, îl susţine şi avizează favorabil.

Discuţii – se înscrie la discuţii domnul consilier Pîrcălăbelu Gheorghe
care menţionează că s-au cheltuit o grămadă de bani cu modernizarea drumurilor
şi nu este nimic de calitate şi totodată doreşte să ştie unde s-a pus balast.

Se supune la vot Proiectul de Hotărâre, fiind aprobat cu 11 voturi
,,pentru’’.

Punctul 5 pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre cu privire la –
Majorarea impozitelor şi taxelor locale pentru anul 2013.

Primarul localităţii prezintă Proiectul de Hotărâre.
Domnul preşedinte de şedinţă, în speţă domnul consilier Marcu Marin,

menţionează că se va face prezentarea avizelor comisiilor de specialitate.
Comisia nr. 1 – formată din domnii consilieri Antonescu Daniel –

preşedinte, Marcu Marin – secretar, Pîrcălăbelu Gheorghe, Popescu Adam, Petre
Constantin – membri, luând în discuţie la data de 26.12.2012 Proiectul de
Hotărâre, cu privire la Majorarea impozitelor şi taxelor locale pentru anul
2013, consideră că  s-a întocmit cu respectarea legilor în vigoare, îl avizează şi



solicită Consiliului Local să adopte hotărârea cu privire la Majorarea
impozitelor şi taxelor locale pentru anul 2013.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 2 – formată din domnii consilieri Tomescu Gheorghe –

preşedinte, Boştină Doru-Constantin – secretar, Ene Gheorghe – membru, luând
în discuţie la data de 26.12.2012 Proiectul de Hotărâre, cu privire la Majorarea
impozitelor şi taxelor locale pentru anul 2013, consideră că s-a întocmit cu
respectarea legilor în vigoare, îl avizează şi solicită Consiliului Local să adopte
hotărârea cu privire la Majorarea impozitelor şi taxelor locale pentru anul
2013.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 3 – formată din domnii consilieri Cojocaru Ştefan –

preşedinte, Urluescu Ştefan – secretar, Drăguşin Ştefan – membru – de acord cu
Proiectul de Hotărâre, îl susţine şi avizează favorabil.

Discuţii – se înscriu la discuţii domnii consilieri: Drăguşin Ştefan, Ene
Gheorghe, Tomescu Gheorghe, Pîrcălăbelu Gheorghe, Boştină Doru-Constantin.

Domnul consilier Drăguşin Ştefan menţionează că este împotriva
majorării impozitelor şi taxelor locale.

Domnul consilier Ene Gheorghe consideră că majorarea impozitelor şi
taxelor locale este decentă, întrucât acestea nu s-au majorat de 8 ani şi este
împotriva scutirii de impozit a oricărui cetăţean din comună. Cei care au făcut
serviciul voluntar să fie scutiţi de la pază pentru a le face o mică favoare, dar nu
scutiţi de la impozit.

Domnul consilier Tomescu Gheorghe consideră că majorarea este
binevenită, altfel nu vom mai putea primi bani de la Consiliul Judeţean şi
Prefectură, deoarece la accesare de fonduri suntem obligaţi să contribuim cu o
cotă parte şi, în consecinţă, nu vom avea de unde primi dacă nu contribuim şi
noi. Prin majorarea de impozite şi taxe vor fi bani disponibili pentru anumite
investiţii de bună gospodărire şi înfrumuseţare a comunei. Referitor la scutirea
de impozite şi taxe a CLSU Vitomireşti şi grupei de incendii este de acord cu
scutirea acestora de la plata pazei.

Domnul consilier Pîrcălăbelu Gheorghe nu este de acord cu scutirea de la
plata impozitelor şi taxelor datorate de membrii CLSU Vitomireşti şi grupei de
incendii deoarece nu crede că a participat nimeni la stingerea incendiilor dintre
cei care sunt pe lista CLSU.

Domnul Priboianu Constantin menţionează că impozitele şi taxele nu s-au
majorat din 2004 şi dacă nu se vor majora impozitele şi taxele, bugetul nu ne
permite să realizăm acţiunile din anul 2013. Aparatul de specialitate al
primarului să găsească în comună obiectivele nedeclarate şi cetăţenii să fie puşi
să plătească impozitele şi taxele aferente acestora. Toate obiectivele de investiţii
sunt cu cote de cofinanţare şi dacă noi nu avem venituri nu putem să obţinem
eligibilitatea proiectelor. Prin urmare, aparatul de specialitate al primarului să
urmărească mărirea bazei de impozitare.

Domnul consilier Boştină Doru-Constantin a solicită domnului consilier
Tomescu Gheorghe, fiind fost profesor de limba română ce înseamnă termenul
,,voluntar’’, care chiar prin definiţie conduce la ideea de neremunerare a muncii



depuse în urma acţiunii de voluntariat. De aceea nu este de acord cu scutirea de
la impozite şi taxe locale a celor care fac voluntariat.

Domnul viceprimar Popescu Adam informează Consiliul Local că la
nivelul comunei avem 7.000 lei din impozite şi taxe neplătite numai prin deces.

Domnul preşedinte de şedinţă Marcu Marin menţionează că art. 2 va
căpăta o altă formulare, aceea ca membrii CLSU şi a grupei de incendii să fie
scutiţi de plata pazei cu condiţia ca şeful SVSU să întocmească lista actualizată
cu cei care sunt în măsură să facă aceste acţiuni (12 persoane).

Se supune la vot Proiectul de Hotărâre şi se votează cu 10 voturi ,,pentru’’
şi 1 vot ,,împotrivă’’ al domnului Drăguşin Ştefan.

6. Întrebări, interpelări, propuneri.
Se înscriu la discuţii domnii consilieri Cojocaru Ştefan, Petre Constantin

Antonescu Daniel şi Pîrcălăbelu Gheorghe.
Domnul consilier Cojocaru Ştefan propune ca membrii CLSU să fie

consilierii locali.
Domnul consilier Petre Constantin aduce la cunoştinţa Consiliului Local

că la graniţa satului Trepteni cu comuna Olanu a depistat 2 infractori care au
sustras indicatoarele şi panourile comunale şi totodată solicită instalarea de
camere video din banii de la plata pazei, la fel şi pe artera Dejeşti-Drăgoeşti. La
căderi masive de zăpadă, solicită deszăpezirea străzilor Cuza-Vodă şi Stuparilor.

Domnul consilier Antonescu Daniel informează că la staţia de pompare
Doneşti s-a dat jos transformatorul şi s-a luat cuprul din el. S-a realizat asfaltarea
pe Ţăpeşti şi fiindcă s-a astupat şanţul, apa nu circulă prin tuburi ci pe sub tuburi
între Stancu Ion şi puţ şi astfel s-a format o crăpătură ce trebuie remediată. De
asemenea, întreabă cine este responsabil cu deszăpezirea la Doneşti şi Dejeşti.

Domnul viceprimar comunică faptul că asfaltarea de la Ţăpeşti este în
garanţie şi va fi remediată, dar numai dacă degradarea lucrării este urmare a
vinei constructorului, neimplicând vina cetăţenilor. La Dejeşti şi Doneşti,
responsabil cu deszăpezirea este responsabil domnul Cojocaru Nicolae.

Domnul consilier Pîrcălăbelu Gheorghe propune ca lista membrilor CLSU
şi grupei de incendii să cuprindă oameni din fiecare sat mai tineri şi să se
urgenteze finalizarea aplicării legii fondului funciar.

Domnul consilier Cojocaru Ştefan solicită domnului viceprimar să
contacteze consilierii locali pe sate pentru informaţii privitoare la deszăpezirea
arterelor de circulaţie din satele comunei.

Se supune la vot Procesul–verbal al şedinţei anterioare, fiind aprobat cu
11 voturi ,,pentru’’.

Şedinţa de astăzi este declarată închisă.
Drept pentru care am încheiat prezentul proces-verbal.

Preşedinte de şedinţă                                                   Secretar,
Consilier,

MARCU Marin Cristina CHIŢAN


